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est JENGeen probleem, 1k snap dat het een drukke week was. Overigens vond ik het wel vervelend dat ik je vorige week in het

geheel niet heb kunnen bereiken. Dat geldt ook voorCEEdie mij telefonisch beloofde dat een collega van

jullie contact zou opnemen over de (incomplete) set documentatie van Hugo de Jonge. Hij had zelf ook te maken met

bedreigingen en toestanden, dus hij leek goed te begrijpen dat zorgvuldigheid m.b.t. het vrijgeven van informatie echt

belangrijk was. De vrijgegeven documenten van Hugo de Jonge bevatten desondanks toch privacygevoelige en

bedryjfsgevoelige informatie, die met secuur beoordeeld zijn conform dezelfde procedure als de WOB (zoals mij was

toegezegd). Ik ken ook geen enkel precedent waarbij dergelijke persoonlijke communicatie van een betrokken derde op deze

manier 1s vrijgegeven zonder enige vraag aan die persoon over de inhoud van wat gedeeld wordt. De gevolgen liggen er

weer. Daarover wilde ik graag contact, zodat daar zorgvuldiger mee zou worden omgesprongen of e.e.a. aangepast kon

worden conform de systematiek die normaal ook altijd geldt. Inmiddels lijkt dat mosterd na de maaltijd. Ik wil je vriendelijk
vragen in het vervolg, mochtje niet zelf bereikbaar zijn of te druk, daar anders een collega contact over te laten opnemen.

@minvws.nl]

Uit het debat begreep ik dat minister Helder ook niet bepaald gelukkig was met het vrijgeven van de (incomplete) set

informatie van haar voorganger. Het blijft een bijzonder verhaal allemaal. Dat geldt ook voor de indruk die bij ons zo

langzamerhand is ontstaan dat het ministerie van VWS soms feiten niet lijkt te willen kennen. Dat snap ik ook na bijna een

jaar nog steeds niet goed. Waarom afhankelijk zijn en continue verrast worden door de pers, derden of straks Deloitte, als je
uit eerste hand direct e.e.a. kan weten. Dat geldt vast niet alleen vanuit mij, maar ook voor andere betrokkenen van destijds
(bvHEE. die het verhaal goed kent en m.1. byjvoorbeeld zo een kloppend feitenrelaas zou kunnen schnjven over

die tijd vanuit het perspectief van het ministerie van VWS). Niettemin: ons aanbod blijft staan als het op een later moment

wel gewenst is. Jullie zijn altijd welkom, zoals ik al sinds mei 2021 aangeef.

Laten we inderdaad hopen dat het Deloitte lukt eind juni het onderzoek af te ronden. Het lijkt mij een dubbeltje op z'n kant

of dat gaat lukken, maar het zou fijn zijn voor iedereen die betrokken 1s. En anders zal het vast direct na de zomer af zijn.

Groet,

Op wo 13 apr. 2022 om 09:07 schreef [IAEINN.<IIESEN@ win ws nl>:

Goed emorgen| Eta

Allereerst: excuus voor mijn late reactie.

(onderzoek Deloitte en rechtszaa is ook het handelen van het ministerie van VWS onderwerp van onderzoek.

Wat betreft je aanbod hieronder en op je e-mail inzake de rechtszaak var EE volgende. In beide casussen

Daarom kan VWS niet op je szeakl ingaan.

Zoals je minister Helder afgelopen donderdag waarschijnlijk herhaaldelijk hebt horen zeggen, heeft zij er bij Deloitte op

aangedrongen dat het eerste deel van hun onderzoek voor het zomerreces gereed dient te zijn.

Met vriendelijke groet,
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Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
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Onderwerp: Debat gisteren - Kamer onjuist geinformeerd

Helaas moet ik constateren dat ook gisteren de Kamer in het debat op een aantal punten onjuist is geinformeerd. Los van

het feit dat ook een aantal Kamerleden niet geheel eerlijk zijn geweest.

Vanochtend heb ik met onderzoeksbureau Deloitte contact gehad, en ik zal hen documentatie daarover verstrekken voor

hun feitenrelaas.

Mochten jullie als ministerie ook geinteresseerd zijn daar eertijds kennis van te nemen, dan bied ik je dat hierbij aan.

Groet,

—-——

Groet,

Mob: 2e

Twitter 5.1.2e


